
 
Referat - Dansk Squash Forbund 

Mødegruppe: Elite- og Uddannelsesudvalget  
Dato 270411 
Sted Nykredit, Kalvebod Brygge 
Deltagere Lars Guldbrandt (LG), Bo Christiansen (BC), Carsten Lausten 

(CL), Henning Hansen (HH), Karina Hørdum (KH) og Sally 
Skaarenborg (SS) Ansvarlige benævnes med initialer. 

Afbud Francesco Busi (FB), Thomas Young (TY) 
Referent CL 
Referatudkast godkendes senest: Mandag d. 2/5. 
Referat udsendes senest:  
Nr. Punkt Kommentar/ beslutning/ opgave Fortsætten

de punkt/ 
Ansvarlig 

1 Sportslig strategi og udvalgets 
kommissorie – debatpunkt ved alle 
- følger vi kommissoriet og vores 
tidligere trufne beslutninger 
- holder principperne i strategien, nu 
når vi har arbejdet med det i snart 3/4 
år  
- holder vi os i helikopterhøjde i 
udvalget i forhold til strategien 
- er der en rød tråd i vores elite- og 
talentarbejde  
- er strukturen i vores elite- og 
talentarbejde rigtigt 
- hvor er klubberne henne i planen – 
hvad har de af medansvar 
- status og opdatering af denne 

Følger vi den vedtagne strategi? 
Sammenskriv af kursusevaluering. Skemaet 
udsendes til udvalget. Træner 2 materialet 
rundsendes til udvalget. 
Træner 1+2 revision ny og gammel metode 
biomekanisk. Kontakt med det engelske 
forbund for hvordan det er indarbejdet i deres 
uddannelse. 
Test skal indarbejdes i træneruddannelsen. 

 
 
 
CL 5/5 
 
 
BC 

2 Økonomiopfølgning – status ved CL 
- CL udsender opdateret detailbudget 
med realiserede tal  

Uploadet, følger det budgetterede. 
Landstræners drift skal følges nøje, 
landstræneren prioriterer. Der refunderes ikke 
omkostninger hvis det ikke er indskrevet i den 
aftalte udviklingsplan. Følges planen ikke så 
stopper samarbejdet både træning og støtte. 
Udviklingsplaner til kontoret. 
Der udbetales ikke mere end der er afsat til 
de enkelte spillere. 

 
CL tager det 
med FB 
 
 
 
FB 

3 Revision af budget – status ved LG 
- hvad er status i bestyrelsen 

Forbundet har været igennem en sparerunde 
heraf 20000 fra elitebudgettet til 
gæstespillere. 

 

4 Årsplan – debatpunkt ved alle 
- gennemgang og opdatering til 
realistiske deadlines 
- mangler der noget  
- skal der også laves en to-do-liste 

Træner 1+2 materiale uploades til basecamp. 
BC uploader testmateriale. 

CL 
BC 



5 Tidsforbrug til opgaver for udvalget 
fra kontoret – debatpunkt ved alle 
- CL fremsender bud på tidsforbrug 
pr. uge 

Bestyrelsen skal arbejde henimod at der 
afsættes en arbejdsdag om ugen. 

LG 

6 Ansvar- og kompetenceafklaring 
mellem landstræner, regionale 
trænere og klubtræner – debatpunkt 
ved alle 
- arbejdsbeskrivelse for landstræner 
- arbejdsbeskrivelse for regionale 
trænere 

Oplæg HH/LG HH/LG – 1/6 

7 Træneraftaler – status og debat ved 
alle 
- kort status udsendes inden mødet 
af CL/FB som opfølgning fra SKYPE-
møde 
- hvem mangler og underskrive 
- krav til uddannelsesniveau hos 
trænerne hos Lew, Andreas, Cecilie 
og Line  
- påførelse af landstræneren og hans 
uddannelsesniveau på 
træneroversigten 
 
Følgende er først aktuelt når pkt. 4 
er afklaret: 
- er der nogen potentielle til 
udskiftning og hvorfor – hvad skal 
være kriteriet for udskiftning? 
- hvad er der sket af opfølgning 
overfor de trænere som ikke 
indsender rapport? 
- nuværende træneraftaler løber til 
ultimo 2011 
- hvad er der stillet af krav til 
uddannelse af trænerne i deres 
kontrakter? 
- kræver det revision af 
trænerkontrakter fremadrettet?-  

Ikke noget nyt siden Skype mødet. 
Mere ansvar til klubberne. Klarere definition 
og aftaler om opgaver og ansvar mellem 
forbund/landstræner, regioner og klubber. 
Oplæg laves HH/LG. 
Følger trænerne de principper de har lært på 
uddannelsen. 
Landstrænerens uddannelsesniveau 
dokument. 
 
 
 
 
 
 
FB følger op på trænersituationen i midt/nord 
og kommer med et oplæg til udvalget vedr. 
plan og ønske for trænersituationen til 
efterårssæsonen. 

 
 
 
 
HH/LG 1/6. 
 
 
CL 
 
 
 
 
 
 
 
FB - maj 

8 Procesoversigt incl. hvem gør hvad til 
næste testcamp – debatpunkt ved 
alle 
- det skal være incl. regionaltrænere 
og klubtrænere 
- møder osv. 
- husk økonomien i møderne 

CL laver oplæg CL - maj 

9 Udviklingsplaner og træningsplaner – 
debat ved alle 
- hvor detaljeret skal de være 
- hvor ligger hvad og hvad er 
forskellen 
- overlapper de hinanden 
- hvad skulle formålet være med at 

Kan der udsendes en anonymiseret 
udviklingsplan og træningsplan til udvalget for 
en elitespiller? Denne skal bruges til at 
arbejde videre udfra. 

Overvejelser vedr. muligheden for 
udlandsophold. Kontrakterne for elitespillere 

FB –  
 
 
 
 
 
 



opdele dem 
Skemaet ”Hvad bruger du dine 168 
timer” –hvad er formålet med 
skemaet? 

skal ændres fra støtte til individuel 
turneringsdeltagelse til effektuering af 
udviklingsplanen. 

Skemaet 168 timer. 2 formål: 1 hvordan ser 
den ud i dag, 2. finde ud af hvordan man 
skaffer mere tid til yderligere træning, en 
tankeprocess. 

HH laver et eksempel der klargør. 

 
 
 
 
 
 
 
 
HH 

10 Indstillinger om udtagelse til 
turneringer/landshold – debatpunkt 
ved alle 
- kriterier for udtagelse 
- information til udvalget 
- hvor skal det offentliggøres og i 
hvilken rækkefølge 
- hvem er ansvarlig for hvad 

Info til udvalget vedr. udtagelse inden denne 
offentliggøres. 

EM problemstillingen vedr. sponseret hold bør 
diskuteres i bestyrelsen. 

 

 

11 Næste møde  20/6 17.00 Nykredit  

12 Eventuelt   
Mødet slut 21.30 


